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1. Mötets öppnande 
Ordförande Jannie Teinler öppnade mötet. 

        
2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes efter att ”Fyllnadsval” lagts till som nummer 
sju. 

 
3. Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes. 
 

4. Val av justeringsperson tillika rösträknare 
Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Johan Gustafsson. 

 
5. Godkännande av kallelse 

Kallelsen godkändes. 
 
 

 
 



6. Meddelanden  
 
a) FUGA 

              Inga meddelanden 
 

b) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 
På senaste mötet diskuterades verksamhetsplanen för 2013. Bland annat 
så togs frågan upp huruvida de institutioner som uppfyller målen för 
antalet helårsstudenter skall belönas ekonomiskt. Vidare så har man 
också bildat en grupp för utarbetandet av riktlinjer rörande 
sammanläggningsavhandlingar.  

 
c) Historiskt-filosofiska fakultetsnämnden 

Också här diskuterades verksamhetsplanen för 2013. Mycket handlade 
om samgåendet med Gotlands högskola. Man avhandlade frågan huruvida 
ett av Gotlands största ämnen, speldesign, uppfyller kraven för 
vetenskaplighet. Man har också startat ett nytt, treårigt kandidat program 
i Liberal Arts vid Gotlands högskola. Programmet har ett brett 
”allmänbildningsfokus”, men i dagsläget ges ingen specifik examen i 
Liberal Arts utan istället en kandidatexamen i det ämne man valt som 
huvudämne. Det meddelades också att det behövs en 
doktorandrepresentant till högskoleverkets utvärdering. Då det var lite 
oklart vad detta innebär så bestämdes det att Petter skall maila 
utbildningsledaren och be om mer information. Vidare så behövs även en 
representant till Hugo Vallentin-stiftelsen. Man bestämde att 
doktoranderna på Hugo Vallentin skall kontaktas och tillfrågas eftersom 
det rimligtvis är någon av dem som bör vara representant. Det 
informerades också om att fakultetsledningen vill ta fram ett underlag till 
en diskussion om forskarutbildningens framtida dimensionering. 
Bakgrunden är att antalet doktorander stadigt minskar och att en 
omorganisering av utbildningen därför kan bli aktuell. Man vill också 
försöka få in externa finansiärer av doktorandtjänster. Gruppen kommer 
att hålla möten regelbundet under vårterminen 2013. Det informerades 
också om att en begäran har skickats till dekanus angående en ändring av 
protokollet för det mötet där doktorandernas representation i ärendet 
om utfasningen av utbildningsbidraget diskuterades. På det protokoll som 
skrivits har inte doktorandernas åsikter tagits med.  

 
d) Doktorandnämnden 

Beslutet om en eventuell utfasning av utbildningsbidraget har skjutits 
upp till december. På senaste mötet diskuterades också utformningen av 
DN:s hemsida. En annan fråga handlade om uppdaterandet av den 
doktorandhandbok som DN sammanställt, men som nu bitvis är förlegad. 
Man diskuterade i HDR huruvida en mer specifik sådan broschyr skall 
sammanställas av HDR eller på institutionsnivå. Man bestämde att frågan 
skall resas på de olika institutionerna för att få en uppfattning om 
huruvida det finns intresse att sammanställa informationshäften på 
institutionsnivå. Frågan restes också om det inte är fakultetens och 
utbildningsledarens ansvar att se till att sådana broschyrer finns.   



 
 

e) HSDU 
Inga meddelanden.  

 
f) Jämställdhetsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Inga meddelanden.  
 

g) Jämställdhetsgruppen, Historiskt-filosofiska fakulteten 
Inga meddelanden. 

 
h) Doktorandombudsmannen 

Doktorandombudsmannen informerade om att han har varit med och 
informerat nyantagna doktorander. Han påtalade också att beslutet kring 
en utfasning av utbildningsbidraget skjutits på framtiden samt att man 
arbetar med att få till ett brev där ordförandena för de olika 
fakultetsdoktorandråden skriver under på att man är för en utfasning av 
utbildningsbidraget.  

 
i) Institutionerna 

På Institutionen för arkeologi och antikhistoria har man nu en 
externfinansierad doktorand. Man har också haft gemensamma 
seminarier via videolänk med Gotlands högskola. Vidare meddelades att 
arbetet med att tillsätta en professur drar ut på tiden. På Institutionen för 
nordiska språk skall man hålla ett seminarium i december där bland anat 
metodfrågor kommer att stå på agendan. På institutionen för idé- och 
lärdomshistoria har man tagit ett skriftligt beslut om att förlängning av 
forskarutbildningen skall utgå vid sjukskrivning, föräldraledighet och 
vård av sjukt barn. På Litteraturvetenskapliga institutionen applåderar 
doktoranderna den senaste miljöhälsorapporten om doktoranders sociala 
villkor. På Institutionen för lingvistik och filologi har man valt prefekt och 
viceprefekt. På Filosofiska institutionen har problemet rörande den 
doktorand som inte fick förlängning vid föräldraledighet nu lösts genom 
att han beviljats förlängning. En annan fråga rör de oklara regler som 
gäller för ersättning för undervisning. Olika uppfattningar tycks råda 
rörande om det är en procentsats som skall ligga till grund för den lön 
man får eller om den beräknas utifrån arbetstimmar. Doktoranderna har 
fått svävande svar från institutionsledningen och kommer att fortsätta att 
driva frågan. 
 

j) SALT 
På senaste mötet diskuterade verksamhetsåret 2013–2014. Man tog 
bland annat upp vilka teman som skall gälla.  

 
k) Rekryteringsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Inga meddelanden. 
 

l) Rekryteringsgruppen, Historiskt-filosofiska fakulteten 



Det informerades om förestående provföreläsningar och intervjuer 
gällande tillsättningen av en professur i estetik. Man behöver också en 
preliminär ersättare då de ordinarie inte kan sitta på grund av jäv. Man 
kommer också att hålla ett möte om två veckor rörande tillsättningen av 
en professur i filosofi. 

 
m) Bibliotekssamverkan H 

Inga meddelanden. 
 

n) Övriga meddelanden 
Övriga meddelanden. 

 
7. Fyllnadsval. 

Frida Buhre valdes som representant i Historisk-filosofiska fakultetsnämnden 

efter att Javier Chirinos avsagt sig uppdraget.   

 

 
8. Rapport från styrelsen 

Jannie och Kristin har varit med och informerat nya doktorander. Vidare 
så informerades om den pubkväll som hölls 22 november. Det föreslogs 
att man regelbundet skall anordna sådana pubkvällar, men att de skall 
hållas på olika platser samt ibland också i miljöer som är mer anpassade 
till inmundigande av icke-alkoholhaltiga drycker. Det diskuterades också 
hur man skall få de representanter som inte kommer på mötena att dyka 
upp. I samband med detta föreslogs det att man skall vara tydligare med 
vad man förväntas göra som förtroendevald till olika poster.  
 

9. Övriga frågor 
Frågan restes om var man skall rapportera om de förtroendeuppdrag 
man haft. DO informerade om att det är de instanser där man blivit 
förtroendevald som står för förlängningen. Vidare så informerades det 
om att man generellt inte får någon prolongation för att ha varit ledamot, 
men att prolongation ändå kan utgå om man utfört speciella, tidskrävande 
uppgifter. Andra frågor som togs upp rörde reseersättning, a-kassa och 
anslutning till facket. Till sist så bestämde man att mötestiden för januari 
2013 skulle ändras. Den nya mötestiden är fredag den 25:e januari 
klockan 10-12. 
 

 
10. Mötet avslutas 

Ordförande Jannie Teinler avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
Jannie Teinler      Andreas Rydberg 
Ordförande      Sekreterare 
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Justeringsperson 
 

 
    
 
 


